

# 八號或以上之颱風及黑色暴雨警告發出時的聚會安排指引

## Arrangement in times of Typhoon and Black Rainstorm

### 早上聚會 Morning Seminar

如八號熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號於上午八時三十分前發出，聚會將會取消。

If Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm Warning is issued before 8:30am, the seminar will be cancelled.

### 日間聚會 Afternoon Seminar

如八號熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號於下午十二時或以前取消，聚會將會如期進行。

If Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm Warning is cancelled at or before 12:00 noon, the seminar will be resumed as scheduled.

如八號熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號於下午十二時後才取消，聚會將延期或取消至另行通告。

If the Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm Warning is cancelled after 12:00 noon, the seminar will be postponed or cancelled until further notice.

### 晚間聚會 Evening Seminar

如八號熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號於下午四時或以前取消，聚會將會如期進行。

If Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm Warning is cancelled at or before 4:00pm, the seminar will be resumed as scheduled.

如八號熱帶氣旋或黑色暴雨警告信號於下午四時分後才取消，聚會將延期或取消至另行通告。

If the Typhoon Signal No.8 or Black Rainstorm Warning is cancelled after 4:00pm, the seminar will be postponed or cancelled until further notice.

**請留意網頁最新通告。**

**Please refer to the latest announcement in the web.**

香港專業人才服務機構

HKPES